
Rotary Club 
Kruishoutem 

RC Kruishoutem 2017/2018                            Franky Pagina 1 
 

Statutaire vergadering nummer 400 van 06/04/2021 

Aanwezigen voor deze vergadering: 

Rita B, Johan DJ, Marc DR, Tine, Sofie, Steven, Tania, Hans, Franky, Carlos, Liesbeth, Marc 

P, Koen, Astrid, Bernard, Goelen en Elien. 

Verontschuldigden voor deze vergadering: 

Isabelle, Sam, Mieke, Rita D, Hilde, Vanessa, Ingrid en Johan VC. 

Afwezigen voor deze vergadering: 

Hann, Katja, Annick en Dylan 

Verwelkoming door de protocolmeester 

Steven hamert er nogmaals op dat het belangrijk is om aan- of af te melden op Harmony 

om zo het bestuur te ontlasten van het individueel moeten aanporren van leden. 

Straks spreekster Anja Blondeel (Alchemilla) “fit en gezond het voorjaar doorbrengen”. 

Woord voorzitter Astrid 

De gezonde uitstap van vorige week zal gecompenseerd worden door gezond eten. 

Werkgroep festiviteiten bedankt voor de organisatie: Isabelle, Hilde, Liesbeth en Katja. 

De Apres ski box is vlot afgehaald. Opbrengst 6k€, meer dan verwacht. 

Dank aan de sponsors Johan VC (worsten), Alex (boxen) en Tania. 
Op 20/04 presentatie door Hans van de presentatie over het thema Ethiek. 
Dinsdag 4 mei boksen we met vzw Touché.  
Dinsdag 18 mei degustatie van Belgische bieren, als dit niet lukt uitstellen naar september. 
 
Woord Anja Blondeel gezondheidstherapeute, natuurgeneeskunde en leerkracht aan de 
Europese Academie voor Natuurlijke Gezondheidszorg. 
 
Beste vrienden en vriendinnen 

Ik hoop dat iedereen het paasfeest in zijn kot heeft overleefd, het teveel aan chocolade zal 

straks sterk gecompenseerd worden met de gezonde receptjes en tincturen van Anja 

Blondeel. 

De corona periode blijft lang aanhouden, al meer dan een jaar zitten we in ons kot en met 

een paar fysieke vergaderingen uitgezonderd, zijn we een jaar aan ons scherm gekluisterd. 

We snakken zo hard naar een beetje buitenlucht, de zon ... Als blijkt de lente vandaag 

compleet spoorloos te zijn, geruild met de winter ... 

Gelukkig hebben velen elkaar en de zon kunnen zien op de 1e Rotary Paaswandeling. Dat 

heeft toch zo een deugd gedaan. 



Rotary Club 
Kruishoutem 

RC Kruishoutem 2017/2018                            Franky Pagina 2 
 

Als ik de reacties lees, de foto’s zie, de filmpjes bekijk ben ik zeker dat het een super leuke 

activiteit was, zeker voor herhaling vatbaar. De werkgroep familie uitstappen heeft dat 

bijzonder goed georganiseerd, dank daarvoor. Er komt zeker meer, we spreken van een leuke 

picknick met lange tafels in de zomer, een BBQ, een Halloween wandeling, een sint ... Op 

die manier leren de kinderen elkaar ook kennen ... dit zijn onze toekomstige Rotaracters of 

Rotariërs. 

De Apres-ski box was tevens een succes. Het was fijn om elkaar de boxen samen te stellen 

en hierbij in de buitenlucht een pintje samen te kunnen drinken. Dank je wel aan de 

vrijwilligers. De ophaling is bijzonder vlot verlopen en ook hier deed het zoveel deugd eens 

je vrienden en kennissen te zien om een veilig babbeltje te kunnen slaan. 

Wellicht halen we hiermee een kleine 6.000 euro mee op, dat is meer dan geslaagd, rekening 

houdende met de relatief beperkte tijd die we hierin hebben moeten steken met een klein 

groepje en zelfs zonder sponseringen te moeten zoeken. Had de periode rond kerst kunnen 

zijn hadden we wellicht meer kunnen verkopen maar dit kunnen we zeker nog meenemen 

naar het najaar. Want wie weet kan ons sint Hubertusfeest in 2021 wel doorgaan. Er zal dan 

zeker een alternatief moeten komen.  

Nogmaals dank aan de vrijwillige sponsors van deze actie, Johan Van Caenegem sponsorde 

de worsten, Alex de dozen en Tania heeft nog een cent bijgeleverd Ik geef ook nog even 

mee dat er van het bier, pickles en de handdoeken nog een overschot is dat wordt verkocht 

onder de leden Weldra volgt hiervan een mail. De verkoop zal per pakketjes gebeuren. 

Alvorens Anja aan te kondigen maak ik ook graag een beetje reclame voor de volgende 

activiteiten 

- Op dinsdag 20/04 zal de Commissie beroeps en Ethiek de presentatie van de filosoof 
Ignaas DEVISCH, prof aan de UGent, voorstellen ‘Ethiek in tijden van Corona’ gevolgd 
door een boeiend debat onder de leden ... met prangende vragen zoals Wie moet er 
eerst een spuitje krijgen? 
 

- Op dinsdag 04/05 gaan we boxen, hopelijk fysiek maar k vrees ervoor. Rita had 
contact met Ann van VZW TOUCHE die reeds eerder op vergaderingen kwam spreken. 
VZW Touche begeleidt jongeren om hun agressie onder controle te houden. Met deze 
activiteit steunen we bovendien deze VZW. Zelf box ik heel heel graag, het is 
bijzonder voor je fysiek en je geest. Als de vergadering via TEAMS moet gaan, herhaal 
ik deze activiteit zeker deze zomer in de tuin van Koen (hij weet het nog niet) bij 
mooi weer 

 

- Op dinsdag 18/05 is het normaal de degustatie van Belgische wijnen, maar dit is 
bijzonder afhankelijk van wat de regels op dat moment zullen zijn, als die te strikt 
zijn om dit optimaal te beleven zal die vergadering uitgesteld worden naar september 
of oktober.  

 

- Verdere activiteiten zijn voorlopig nog niet ingepland, ik wacht de opening van de 
horeca af en de regels die ermee gepaard gaan, maar ik verlang heel hard naar een 
restaurantje! 
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Ik kan niet wachten het woord te geven aan Anja Blondeel. Anja zal zichzelf voorstellen, 

maar Anja is ook leerkracht aan de Europese Academie voor natuurlijke gezondheidszorg. 

Zowel Vanessa als ikzelf volgen daar de avond en weekend opleiding HERBORIST. Voor 

Vanessa wellicht evidenter dan voor mij Vanessa heeft werkelijk aanleg voor het kweken van 

allerlei groenten, kruiden, en slaagt in alle proeven met verve. Voor mij is het werkelijk een 

uitdaging. Niettemin geloof ik zelf zeer sterk in de geneeskrachtige werking van planten en 

Anja heeft me op dat vlak al bijzonder goed geholpen. Ik heb van mezelf al veel energie, 

maar de fysieke en mentale boost van de laatste weken is alleszins door de combinatie van 

de tincturen die we vandaag mogelijks zullen bespreken. Opgelet het gaat enkel over kruiden 

en planten, we gaan geen druivelaars en het sap daarvan bespreken, dat is voor een andere 

keer 

Ik wens jullie allen een heel heel fijne avond toe en geef graag woord aan Anja. 

Compensatie(s) 

Geen 

Opmerkingen 

Geen 

Verjaardag(en) 

• 21/03 Rita DR 

• 25/03 Tanja 

• 24/04 Marc P 

• 28/04 Rita B 

Varia 

Carlos vraagt hoe zit het met het Rotarisch verlof van Mieke? Astrid meldt dat er vandaag 

geen BV was omdat niet iedereen tijdig aanwezig kon zijn. 

Mop  van Steven: Amedee bij de juwelier… 

De vergadering wordt gesloten 


